



Friday November 1st, 2024

Dear Customer,

At M2 Professional Cleaning Products Ltd. , we're committed to delivering the best quality products while maintaining great value for you. After reviewing our product offerings, we're excited to share that some of our products will see a price decrease. These price reductions reflect our ongoing efforts to pass savings onto you wherever possible. The decrease will take effect Nov 4, 2024. Please contact your sales associate for a list of items. Price Increase will go into effect January 6, 2025.

We want to keep you informed, so we also want to let you know that, due to raw materials, freight, corrugate and labour, prices for some other products will see a slight adjustment in prices. These changes will help us continue providing top quality products and services, and we promise to always give you the best value.

Also, please check out our New Website with many new products with more to come.

Thank you for your continued trust and loyalty. If you have any questions about these changes, our customer service team is happy to help!

Yours truly,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'G. Marino'.

Gabriel Marino

CC: John Martin, Gaston Dussault, Emilio Marino, Joseph Mazzuca, Mike Della Camera

M2 Professional Cleaning Products Ltd.
59 Talman Court, Concord, ON L4K 4L5
T: 905.738.2007 | F: 905.738.2006
Toll Free: 1.844.738.2007
marino@m2mfg.com

M2 Professional Cleaning Products Ltd
www.m2mfg.com



Vendredi, 1er Novembre 2024

Cher client,

Chez M2 Professional Cleaning Products Ltd., nous nous engageons à fournir des produits de la meilleure qualité tout en maintenant une grande valeur pour vous. Après avoir examiné nos offres de produits, nous sommes ravis de vous annoncer que certains de nos produits verront leur prix diminuer. Ces réductions de prix reflètent nos efforts continus pour vous faire profiter des économies réalisées dans la mesure du possible. La baisse entrera en vigueur le 4 novembre 2024. Veuillez contacter votre conseiller aux ventes pour obtenir la liste des articles. L'augmentation de prix entrera en vigueur le 6 janvier 2025.

Nous voulons vous tenir informés, c'est pourquoi nous voulons également vous informer qu'en raison des matières premières, du fret, du carton ondulé et de la main-d'œuvre, les prix de certains autres produits connaîtront un léger ajustement des prix. Ces changements nous aideront à continuer à fournir des produits et des services de qualité supérieure, et nous promettons de toujours vous offrir le meilleur rapport qualité-prix.

Veuillez également consulter notre nouveau site Web avec de nombreux nouveaux produits et d'autres à venir.

Nous vous remercions de votre confiance et de votre fidélité. Si vous avez des questions sur ces changements, notre équipe du service client se fera un plaisir de vous aider !

Bien à vous,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'G. Marino', with a horizontal line extending to the right.

Gabriel Marino

CC : John Martin, Gaston Dussault, Emilio Marino, Joseph Mazzuca, Mike Della Camera